
de gente esforzada, trabajadora y que lo único que sabe es
convivir en paz, en ilusión y en libertad, con el resto de sus
conciudadanos.

Dos años políticos suyos tirados a la basura, como la pie-
dra que tiró el otro día –que es la mejor demostración de que
ya usted no tiene ni argumentos ni ideas ni ilusiones; que no
quiere hablar de política porque no sabe, que no quiere
hablar de esperanza porque no tiene, y que no quiere hablar
de futuro porque es lo que menos tiene (aplaudiments) su
propio partido.

La paradoja de toda esta historia de la semana pasada la
tiene el señor Mata, y se lo dije: «Has hecho mal, has hecho
mal recogiendo la piedra porque te va a hundir.»… Y lo hun-
dió en las primarias.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Señor Luna.

El senyor Luna González:

Señor Camps, este tiempo parlamentario es para pedir
explicaciones al gobierno. Y usted viene siempre pidiendo
explicaciones a la oposición.

Yo no voy a perder este tiempo parlamentario dando
explicaciones de lo que yo he hecho. (Remors) Pero le voy
a decir una cosa, le reto a usted dónde quiera, cómo quiera
y cuándo quiera –incluso en su territorio, incluso ante las
cámaras de Canal 9–, a que usted y yo demos explicaciones
de nuestra actividad. Yo daré explicaciones de mis relacio-
nes con un constructor, Enrique Ortiz que, por cierto, empe-
zó a tener problemas judiciales cuando ustedes llevaban diez
años en el gobierno; antes no los había tenido. (Algú diu: «Sí
señor.») (Remors) Y usted, y usted da explicaciones…
Claro, claro, claro… Y usted da explicaciones… No, no,
contésteme, contésteme. Y usted, si se atreve, y usted, si se
atreve, si se atreve, da usted explicaciones de su relaciones
con su amiguito del alma, con la colla de los amiguitos del
alma (algú diu: «Con el Bigotes»), con las relaciones que ha
tenido con las empresas de los amiguitos del alma y con los
contratos que han adjudicado, ahora, hoy, su administración,
a los amiguitos del alma.

¿Está usted dispuesto a aceptar ese reto fuera de este
tiempo, que es para pedirle cuentas a usted? Sí o no, señor
Camps.

La senyora presidenta:

Muchas gracias, señor Luna. (Aplaudiments)

El senyor president del Consell:

En fin, acaba de usted dar la clave: todo empresario que
trabaja con el PSOE no tendrá problemas nunca. (Rialles i
aplaudiments) Nunca tendrá porque para eso está el señor
Luna. Ahora entendemos las tenebrosas siglas JAG de ayer,
que es, posiblemente, el que le dio parte del sumario secre-
to al señor Luna para que lo esgrimiese aquí. Ahora enten-
demos la relación. (Aplaudiments) JAG le da a AL unos
papelitos para que pueda seguir utilizando la tribuna de ora-
dores del parlamento valenciano a favor de la no política, de
la no oposición y del no futuro del Partido Socialista.

Mire, ya he dado explicaciones. Y, gracias a esas expli-
caciones, el auto que ha venido ha venido como ha venido,
sin ningún tipo de implicación ni de imputación.

Muchas gracias. (Algú diu: «Muy bien.». Aplaudiments)

El senyor Luna González:

Es evidente que usted… Es evidente que usted no está en
condiciones de someterse a dar explicaciones públicas como
yo sí que estoy. Es evidente que usted no está en condicio-
nes de comparar su actuación política con la mía, en ningún
caso, porque no ha contestado a mi reto. Le he hecho un reto
muy claro y usted no va a contestar a ese reto.

Pero, mire, usted ya sabemos lo que hace con los autos,
con las sentencias…, todas le son favorables. ¡Claro que
este auto no trae ninguna imputación! No puede traerla. Es
el tribunal de aquí el que les tiene que imputar. Pero su por-
tavoz, últimamente, dice que: «Bueno, hará falta una sen-
tencia, otra sentencia, otra sentencia…. Habrá que llegar
hasta el final.». Supongo que está pensando en el juicio final
y, seguramente, en el juicio final en el sentido bíblico, que
será cuando usted no tenga más remedio ya que asumir res-
ponsabilidades porque, por lo visto, no piensa asumirlas
antes.

Yo le pregunto ahora, señor Camps: ¿va a seguir usted
presentando recursos y recursos y recursos para retrasar y
enmarañar el procedimiento, de manera que usted siempre
esté a cubierto por la presunción de inocencia (remors) y no
dé ninguna explicación de ninguna clase? Sus gracietas
están muy bien, señor Camps, pero para otro sitio. Si fuera
usted capaz de responder alguna vez a lo que se le pregun-
ta, estaríamos muy agradecidos.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

El senyor president del Consell:

En el nuevo sistema judicial y de persecución policial
que el señor Luna nos propone como futuro de España, está
que quien es acusado no puede recurrir (rialles), no puede
contestar (aplaudiments), no puede aportar informes. Este el
sistema que lleva en la cabeza. ¡Es espectacular!

Ya lo decía yo. Es que lo vengo viendo desde hace dos
años, señor Luna. Su sistema no es el estado de derecho, no
es la presunción de inocencia, es lo que usted dice tiene que
ir –no sé si a misa, pero parece ser que sí (rialles)– a com-
probar y corroborar lo que sus amigos de las iniciales, que
aparecen en los casos de por aquí y de por allá, puedan tener
de relación con los informes que van elaborando.

Yo he dado explicaciones, constantemente, ante las ins-
tancias que ha correspondido. Todas. Y se ha dicho, en nues-
tras explicaciones, claramente, que no hay nada de nada.

¿Ha dado usted explicaciones al tribunal, en donde se ha
presentado ya la querella, respecto de lo que usted hizo? ¿Va
a hacer lo posible o lo imposible por ir o no ir? Qué le pare-
ce si usted va ya, mañana, al tribunal y, en vez de las televi-
siones, propone, al propio tribunal donde se ha presentado el
escrito, si es verdad o no es verdad lo de la reforma y lo del
coche.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Té la paraula el síndic del Grup Parlamentari
Compromís.

Cuando quiera, señor Morera.

El senyor Morera Català:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
En primer lloc, donar la benvinguda, de nou, a la políti-

ca, al senyor Ricardo Costa. I, advertir-lo –perquè els ha
posat en el tres en ratlla– del perill de la política valenciana.
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Però, bé, després del debat de política general, en una set-
mana han passat moltes coses, president. Passen moltíssi-
mes coses: som líders en atur –hem passat del mig milió de
valencians i valencianes aturats–; se planteja, per part del
govern, una reforma de l’Estatut exprés, la qual cosa indica
que l’Estatut d’autonomia doncs, realment, no era el que
esperaven els valencians; hui hem sabut que els diners dels
valencians per al tercer món s’ho ha gastat en pisos el sen-
yor Blasco; i, fins i tot, ha arribat la legionel·la a Les Corts.

La veritat és que el panorama no pot ser més catastròfic
i, davant això, esta setmana, també hem tingut una interlo-
cutòria –li ho diré en castellà perquè vosté, tot el que sem-
bla valencià ben parlat li sembla altra llengua–, un auto, en
què, d’alguna forma, és molt preocupant per al prestigi de la
Generalitat valenciana i per a la seua acció de govern, per-
què hipoteca l’acció de govern de la Generalitat valenciana.
I mentres tot això està passant –ha passat en una setmana,
les coses van molt ràpides–, jo li pregunte, en nom dels
valencians –i els valencians tenen dret a preguntar-se–,
davant este descontrol total: si vosté té respostes per al mig
milió de valencians i valencianes desocupades; si vosté té
respostes per a les ONG que veuen que, els diners que
havien d’anar al tercer món, van en pisos; a les empreses
que no cobren; o, fins i tot, els joves que estan en barracons
o que el fracàs escolar és el 40%.

La interlocutòria i la seua acció de govern pot donar res-
postes als problemes que tenen plantejats els valencians? O
esta interlocutòria hipoteca novament l’acció de govern del
seu govern i dificulta, i danya el prestigi de la Generalitat
valenciana?

La senyora presidenta:

Té la paraula el president del Consell.

El senyor president del Consell:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Senyories.
Aquí, lo único de tres en raya que he visto hoy… cierto

interés, es tres en raya: Bloc, Iniciativa i Els Verds, que con-
vocan el 9 de octubre, que es el día de la Comunidad
Valenciana –cuando Jaime I entró en Valencia y fundó el
reino y a partir de entonces, setecientos y pico años, hacien-
do posible un reino, en algún momento una región y ahora
una comunidad autónoma, proponen celebrar el día nacional
del país, los tres en raya. ¿Me podría explicar a qué país y
nacional se refiere? Esto sí que es importante. Porque estos
tres en raya son los que van desmereciendo por ahí la iden-
tidad, integridad, propuesta y futuro de nuestro pueblo, el
pueblo valenciano. (Aplaudiments) Esto sí que son tres en
raya.

Y además para que lo sepa todo el mundo, los tres en raya
necesarios para que hipotéticamente pudiese gobernar el
PSOE y reeditar el tripartito de Cataluña, que este es el gran
drama que tenemos político delante en las elecciones auto-
nómicas, todo este mundo de aquí o todo el proyecto de
futuro que significa Partido Popular, centro, libertad e iden-
tidad de la Comunidad Valenciana.

Respecto de la cuestión que ha dicho de las ONG, y hay
un desmentido hecho por parte del conseller Blasco y de su
conselleria que sería muy interesante que usted se leyese
para que viese que lo que acaba de decir aquí, como tantas
otras cosas, no es cierto.

Y decirle que durante esta semana, desde que nos despe-
dimos amigablemente aquí del debate de política general, de
política general, lo que hemos hecho el gobierno es seguir

gobernando. Yo he tenido la enorme suerte de estar en la
feria de Bolonia con los industriales de la cerámica, 80, 80
empresarios allí peleando por el futuro de sus empresas. He
estado con todos los fabricantes del mueble, iluminación y
textil hogar en Hábitat; he estado en una inversión extranje-
ra de primer nivel de alta tecnología, Celéstica, en la Pobla
de Vallbona; estuve con cinco mil chavales y no tan chava-
les, trabajadores de las escuelas taller, en Llutxent.

Ayer estuve también con el sector del vino en Requena-
Utiel, viendo la inversión que ha hecho la Generalitat valen-
ciana… ¿Por qué se burla usted del vino? ¿Se está burlando
usted del vino? ¿Por qué se burla usted del vino? ¿Sabe
cuánta gente vive del vino en la Comunidad Valenciana?
(Aplaudiments) ¿Por qué se burla usted del vino? Que sepan
que para el Grupo Compromís el sector vinícola no tiene
importancia en la Comunidad Valenciana.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Morera.

El senyor Morera Català:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Mire, el nostre grup parlamentari treballa per construir un

país d’alta qualitat, qualitat social, ambiental, econòmica, i
no la regió subordinada i ofrenadora que vosté ens proposa,
perquè vosté mos porta al desastre. Vosté mos porta al
desastre i vosté no dóna respostes a reptes que tenim de
futur. Vosté no té ningun missatge per als mig milió d’atu-
rats, perquè el seu model econòmic i les seues polítiques...
Vosté és molt volantiner, sembla que viatja molt. Però tot
eixe treball d’anar d’ací cap allà resulta que no dóna ningun
fruit. I el model econòmic i el treball que està fent el seu
govern és molt negatiu per als nostres interessos. I els núme-
ros estan ahí: líders en atur, en deute, en fracàs escolar, en
falta de competitivitat…

Mentres vosté i el seu govern..., un govern responsable,
el que defensarà Compromís i nosaltres lluitem per a poder
legítimament governar este país, no una regió de segona,
nosaltres farem una inversió pública important i vosté no
inverteix, li ho ha dit Fecoval, o cal fer una reforma de l’ad-
ministració i suprimir les diputacions provincials. I vostés
tenen en les diputacions provincials un niu de contractació i
de corrupció enorme. Millorar el crèdit per a les empreses, i
vosté no paga a les empreses; reforçar la competitivitat i no
les festes i saraus; millorar l’educació i la formació, i tenim
un 40% d’atur.

I mentrestant el que ens ha dit la interlocutòria és que el
dia que es fa pública la interlocutòria, l’auto del Tribunal
Suprem, vosté no va acudir a Alacant a la presentació del
model de finançament, que ens han dit les universitats públi-
ques valencianes que és la tràgala o accepten el que vostés
plantegen o no accepten. I és un model que és insuficient per
a la competitivitat de les nostres universitats. I som el
govern que menys inverteix en educació i ahí estan els
números.

Per això dic que vosté està paralitzat, però és que està
paralitzat pels casos que l’impliquen, els casos que afecten
la governabilitat i la dignitat de la institució. I, per això, jo
crec que necessitem, el nostre grup parlamentari, un bon
govern, honest, transparent, auster. I no ho diem nosaltres, el
nostre grup parlamentari a soles, sinó que li ho estan dient
de la societat civil.

Mire, ací tinc un document de l’Associació Valenciana
d’Empresaris i parla de la necessitat d’un nou model econò-
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mic. I sap el que li diu l’Associació Valenciana
d’Empresaris? Que en tres anys ha transcorregut un any i no
ha passat res, no s’ha fet res pel seu govern: «y desde AVE
percibimos un serio desconcierto y falta de liderazgo». I al
mateix temps diuen que cal un canvi de model de desenrot-
llament. Però li diu AVE o li ho diu Comissions Obreres o li
ho diu tanta gent… Però com vosté està viatjant d’ací cap
allà no s’adona de la tragèdia i el drama que tenim el poble
valencià.

I, mire, acabaré dient-li una cita que va dir un gran huma-
nista, un valencià d’Oliva, Gregori Mayans: «Los valencia-
nos saben arruinarse a sí y a sus cosas primorosamente.» Si
els valencians volen encetar un nou model de prosperitat, de
futur, d’un país d’alta qualitat tenen a Compromís, perquè el
que està clar és que amb el PP anem al desastre més absolut.
(Remors)

La senyora presidenta:

Muchas gracias.

El senyor president del Consell:

Gracias, señora presidenta.
Señorías.
Gracias por habernos dado la primicia de lo que va ser el

esquema de mítines de Compromís en los próximos comi-
cios autonómicos. Yo no hago mítines, hago razonamientos
y reflexiones, pero no hago mítines. Pero, bueno, gracias,
porque es fenomenal y fantástico tener la oportunidad de
escuchar de primera mano lo que va a ser el esquema de dis-
curso de Compromís.

En el informe del AVE, como ustedes tienen este lío de
país y de nación, que es un follón para ustedes tan tremen-
do, se han equivocado: falta de liderazgo en la nación. Se
refiere falta de liderazgo en España, en España, porque el
gobierno de Zapatero no lidera a nada ni a nadie, se equivo-
ca, tiene un problema de terminología. Leen «falta de lide-
razgo en la nación» y les viene un territorio que no es la
nación sino que es la orgullosa comunidad autónoma, orgu-
llosa de serlo, una gran autonomía española.

En segundo lugar, explíquenos qué es esto de hacer des-
aparecer las diputaciones provinciales, porque me encanta-
ría que lo dijese en Castellón y en Alicante, fundamental-
mente, que vaya por ahí y diga: «Voy a hacer desaparecer las
diputaciones provinciales.» Esto ya lo hicieron hace cuatro
años e imagino que, por lo que sea, continúan ustedes erre
que erre. Pues, yo encantado. Lo que tiene que hacer es no
decirlo en la tribuna. Váyase usted por los distintos munici-
pios de la Comunidad Valenciana, que reciben inversiones
entre otras fundamentales para el desarrollo local, y les
dicen ustedes que la diputación provincial tiene que desapa-
recer.

En tercer lugar le voy a decir: ¿la situación económica es
mala? ¿El Gobierno de España está hecho un desastre? ¿Los
presupuestos generales del estado, que tenían que dar con-
fianza, han sido ya rebatidos por el Banco de España y el
Fondo Monetario Internacional? ¿Nos encontramos una vez
más ante una cifra que el Gobierno de España dice una cosa
y los organismos internacionales dicen otra? Por lo tanto,
por culpa del gobierno de Zapatero volvemos a tener la des-
confianza en los presupuestos generales del estado, que es
una pieza fundamental para prever el futuro.

Pero he de decirle, he de decirle que en estos viajes, en
estos esfuerzo, en estas inversiones, en este apoyo, en esta
confianza que transmitimos todos los días a los sectores pro-
ductivos de nuestra comunidad, por cierto algún día tendrá

que decirme cuál es el nuevo modelo económico porque se
queda ahí y no sigue leyendo, porque ni usted sabe exacta-
mente de qué está hablando, le diré: que las exportaciones
en la Comunidad Valenciana han crecido un 13% por enci-
ma de la media nacional, que ha crecido 12 puntos por enci-
ma de la media nacional el número de empresas creadas
durante todo este año y que el índice de producción indus-
trial del último interanual, de agosto a agosto, es justo el
doble de lo que ha crecido en el resto de España.
(Aplaudiments)

La Comunidad Valenciana está en la senda de las expec-
tativas de salir cuanto antes de esta crisis. Sólo falta un ele-
mento multiplicador necesario: que cambie el gobierno de
Zapatero.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Señora Oltra, tiene la palabra.

La senyora Oltra Jarque:

Gràcies, senyora presidenta.
Senyor president, ha demostrat en els últims dies estar

molt preocupat pel sisé manament i per això ha eliminat l’e-
ducació sexual de les aules. Però es veu que el dia que van
donar el seté manament en classe de religió, vosté va faltar
i el senyor Blasco també i el senyor Cotino també, no van
anar a classe eixe dia. I, aleshores, aquells que pensen que la
moral es porta fonamentalment per damunt de la bragueta, i
crec que som una majoria social, estan més interessats per la
seua satisfacció per l’auto del jutge Pedreira, que per cert
tomba un recurs del seu propi partit. Auto que diu que pot
haver indicis de delictes com els següents: «cohecho, delito
electoral, delito fiscal, falsedad documental, prevaricación,
blanqueo y asociación ilícita». I apunta algunes persones
com el senyor Bárcenas, Cristina Ibáñez, Vicente Rambla,
Ricardo Costa –rehabilitado ahora para que no tire de la
manta- David Serra, Yolanda García, Rafael Betoret, Pedro
García i el senyor Camps.

Quina valoració fa vosté d’este auto? Quina valoració fa
vosté, més enllà de l’informe de La Generalitat? I aprofite
per a fer una altra pregunta: no hauria de pagar-se vosté la
seua defensa…

La senyora presidenta:

Muchas gracias, señora Oltra.
Señor Rambla.

El senyor conseller d’Indústria, Comerç i Innovació:

Senyora presidenta.
Senyora Oltra, la veritat és que vosté no sé quin auto ha

llegit, però per descomptat en el que es va emetre la setma-
na passada no estava el que està dient ara vosté, una de tan-
tes i tantes mentires. Com el desgavell de pregunta que vosté
ha fet.

En política no val tot i vostés s’han passat de rosca. I
quan una rosca se passa cal canviar-la i no perquè ho diga
jo, perquè ho diran els seus votants. Han d’eixir al carrer i
preguntar-li a la gent què és el que en estos moments els pre-
ocupa, preguntar per economia, per ocupació, pel president
del Govern d’Espanya, per Rodríguez Zapatero, per les polí-
tiques que està no impulsant i deixant a este país a la cua del
conjunt de països de la recuperació econòmica a Europa i al
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món. Això és el que preocupa els valencians. I això és el que
qui tenim la responsabilitat de representar al poble valencià,
hem de parlar en esta cambra i deixar que altres instàncies
parlen quan hagen de parlar, com és el cas de la justícia.

Nosaltres estarem sempre amb el que demane la justícia,
però hui estem al que demana la societat valenciana, que és
defendre i traure les seues polítiques endavant. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Pañella.

El senyor Pañella Alcàcer:

Moltes gràcies.
Els agraïsc l’intent de sempre dir-nos què hem de fer des

de l’oposició, però crec que el que vostés han de tindre en
compte és que normalment corrupció i economia funcionen
perfectament i no en pla positiu en ambdós casos.

A mi em preocupa que ací hagen eixit coses de l’última
notícia, del tema d’estes vivendes que s’han comprat amb
càrrec a projectes de cooperació i he vist rialles però no con-
testacions.

Mire, això anava a creació de pous. La pregunta és: que
la segona frase de «agua para todos» és «dinero para mis
amiguetes»? Perquè això és el que ha passat. Vol dir que este
és el model i esta és la causa de què volien el gran transva-
sament perquè había mucho dinero para mis amiguetes?
Conteste’m per favor, conteste’m.

I conteste’m també: si s’ha donat justificació i s’ha dit
que això està ben justificat o bé repliquen i diguen que no o
bé demanen responsabilitats. Van a demanar responsabili-
tats? Van a donar explicacions? Van investigar a vore què ha
passat? Eixa és la meua pregunta.

La senyora presidenta:

Senyor Blasco.

El senyor conseller de Solidaritat i Ciutadania:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Donarem totes les explicacions que faça falta. A vosté, tan-

mateix, si vol també li les donarem. Però la primera que li
hem de donar a vosté és que vosté s’està fent ressò d’una
informació que és falsa, tendenciosa, que ha sigut ja expres-
sament dit que és falsa i tendenciosa. I vaig a dir-li, vostés es
fiquen sempre a la ola d’un muntatge que ací ja és conegut,
és a dir, a Espanya es dóna la situació que el socialisme espan-
yol està en caiguda lliure, que el socialisme valencià està en
descomposició, planteja una manipulació davant l’opinió
pública i els qui li fan la ola mediàtica entren en ella i vostés,
com a borreguets darrere, a seguir-los la pista. (Aplaudiments)
I això és una vergonya que vostés ho plantegen ací.

Quan vosté vullga se’n ve a la conselleria, li deixaré tot
l’expedient i després a vore si té valor de vindre ací i dir: m’he
fet còmplice d’una mentida, d’una maniobra absolutament
tendenciosa i vinc a demanar-li disculpes a vosté i al govern
de La Generalitat per la forma exemplar en la que s’està tre-
ballant amb la cooperació valenciana. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Moltes gràcies, senyor Blasco.
Continuamos con esta sesión plenaria. Pasamos al siguien-

te punto: toma en consideración… (Remors i aplaudiments)
(Pausa)

La senyora presidenta:

Señorías, por favor. (Remors)

¡Señorías!
Señorías, por favor, les rogaría tomaran asiento y pudié-

ramos continuar el pleno. (Remors) Por supuesto…
Por favor, señores diputados, por favor.
Bueno, vamos a ver. Señores diputados, yo les rogaría…
Señora Ninet, ¡la llamo al orden por primera vez!, ¿eh?

Bien. (Remors) La llamo al orden por segunda vez con
advertencia de que a la próxima será expulsada de este
pleno.

Proposició no de llei, de tramitació especial d’urgència,
sobre la gratuïtat dels llibres de text

La senyora presidenta:

Señores diputados, punto siguiente: toma en considera-
ción de la Proposición no de ley de tramitación especial de
urgencia sobre la gratuidad de los libros de textos, presenta-
da por le Grupo Compromís.

Tiene la palabra la señora Oltra.
Mónica, espera que te ponga los micros.
(Remors) Señores diputados, por favor, ¿serían tan ama-

bles de las tertulias desplazarlas fuera del salón plenario?
Señor Ximo Puig, lo llamo al orden. Lo llamo al orden

por primera vez.
Bueno, pero vamos a ver. Usted, si quiere hablar, o habla

bajo o yo no tengo por qué saber lo que usted se cuenta. ¿Le
parece a usted normal? ¿Usted sabe que hay un orador pen-
diente de que usted se calle? (Remors)

Señora Oltra, por favor, cuando quiera.

La senyora Oltra Jarque:

Bon dia, senyories.
Hui, en realitat, havia d’haver eixit a esta trona el diputat

Josep Maria Pañella, a defensar una proposició no de llei
sobre la rehabilitació i la consideració institucional de
Bosch i Morata, que va ser una persona que va ser conseller,
en el Consell Provincial de la República, i que nosaltres
enteníem que mereixia la pena fer una rehabilitació de
memòria històrica en este ple, la qual cosa anem a seguir
intentant. Però les mesquineries d’esta casa han fet que
hàgem hagut de parlar d’una cosa que no és menys impor-
tant, sense dubte, i que passe ara a defensar, que és la gra-
tuïtat, veritable, dels llibres de text per als nostres fills i
filles.

I esta proposició no de llei se fa, fonamentalment, en dos
raons. La primera, desemmascarar la permanent mentida
d’este partit, que ja podria dir-se, el Partit Popular, que és el
partit de... en lloc de la pel·lícula Sexo, mentiras y cintas de
vídeo, Sin sexo, mentiras y cintas de audio, que són les que
estan revelant tota la corrupció que n’hi ha en el Partit
Popular.

Desemmascarar, per què? Perquè a tots els que tenim fills
en edats escolar, els hauran donat –en edat escolar, d’ensen-
yament obligatori–, els hauran donat un bo on fica:
«Programa de gratuïtat de llibres de text per a l’alumnat
d’Educació Primària, escolaritzat en centres públics o en
centres privats-concertats, de la Comunitat Valenciana. Curs
2010-2011». Que és el mateix, per altra banda, que posa en
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